
Mondelinge vragen Raadsvergadering 29 september 
2022    
      Vragen  Fractie    Beantwoording     

     
1   We hebben van inwoners begrepen dat het al 

drie weken niet mogelijk is om de Diftar pas op 
te laden in het gemeentehuis en in de 
bibliotheek. Inmiddels wordt er gedreigd afval 
op straat te dumpen.

 Is de wethouder het ermee eens dat dit een 
zeer onwenselijke situatie is?

D66

2 Wat is er de oorzaak van dat het systeem niet 
werkt?

D66

3 Gaat de wethouder ervoor zorgdragen dat 
beide oplaadsystemen snel weer in werking 
zijn?

D66

4 Kan de wethouder inschatten hoe lang dit 
ongeveer gaat duren?

D66

Bij de rotonde in de Jacob van Ruysdaelweg is 
ruim een half jaar terug de dukdalf met de 
nodige aandacht in de pers verwijderd, dit als 
start om de doorstroom aan te kunnen passen. 
 
Sindsdien is het angstvallig stil. Inmiddels 
lopen de files met stilstaande voertuigen soms 
op tot aan het Sluisplein en wordt de wens om 
hier wat aan te doen alleen maar groter. 
 
Wat is de status/planning? 

VVD 


